
 

SU LANDVIK SKOLE  
(Samarbeidsutvalget) 

 

Landvik skole 

Agenda SU-møte 03-2020/21 

Møtedato: Tirsdag 4. mai 2021 Møteleder: Gunnar Edvard N. Gundersen 

Møtetid: Kl. 17.00 – 18.30 Referent: Kjetil Glimsdal 

Møtested: Teams: 

https://teams.microsoft.com/l/meetup-

join/19%3ameeting_NmY0MTY3MTMtZm

E3YS00ZmJlLWJkYTYtYWEyMDZlZDNj

Mzc2%40thread.v2/0?context=%7b%22T

id%22%3a%2256c8e8d6-535c-459c-

a7d3-

b0c676c78ec1%22%2c%22Oid%22%3a

%22092a49c9-3291-45d1-a871-

92b71731a1e3%22%7d 

Neste møte:  

Tilstede: SU: Elevrådet: Isak Thompson Klovland (leder), Lærerrepr.: Kristin Haga, Mai-Brit S. Kvalsvik, 

Foreldrerepresentanter: Barbro Johanne Svendsen, Gunnar Edvard N. Gundersen. Politisk oppnevnt repr.: 

Lisbeth Udjus 

Skolens ledelse: rektor Kjetil Glimsdal, fagleder Hilde Igland. 

Forfall: Live Sandberg-Andersen (nestleder i elevrådet), repr. øvrig ansatte: Margunn Søfteland, SFO-leder: Anne Mette 

Henriksen 

Kopi til:  Skolens ledelse: Frank Haukeland 

Andre inviterte:  

 

 

Sak Beskrivelse Referat Oppfølgning 

Referat forrige 

møte 

- Referat fra forrige møte (vedlagt) Godkjent  

Økonomi - Skolens ledelse orienterer om den 

økonomiske situasjonen ved skolen. 

Skolen har gitte rammer og kommer ikke i 

budsjettbalanse. Kommunedirektøren har i møte 

med skolens ledelse uttrykt stor respekt for 

skolens økonomiske utfordringer og foreldrenes 

bekymring, men både elevtallet synker og 

tidligere prosjektmidler som bortfaller gjør at 

situasjonen er som den er. Skolen forsøker å 

drive forsvarlig med hensyn til både lærere og 

elever, men for å få det til må sannsynligvis 

endres noe på klassestrukturen. På sikt går 

skolen fra å være tre-parallell til to-parallell.  

 

Trafikksikkerhet - Statusoppdatering Det kommer en sak om trafikksikkerhetstiltak 

ved Landvik skole til politisk behandling i mai. 

SU-leder og rektor deltok på befaring sammen 

med politikere tidligere i dag. 

 

Saker fra 

elevrådet 

- Elevrådets leder og nestleder legger 

fram hva elevrådet jobber med og 

ønsker at SU skal ta opp videre. 

Elevrådet ønsker å få gjennomført «Landvik 

talenter» før sommerferien. 

Takk for penger fra FAU til baller og annet utstyr 

til uteaktiviteter. 

 

Saker fra FAU - Aktuelle saker fra FAU 

- Skolekretsgrenser og gratis skyss 

- Nettvett-seminar/kurs 

FAU ønsker at skolens ledelse sender 

informasjon til foresatte til elever som etter 

kretsgrensejustering hører til Frivoll, og opplyser 
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om muligheten for å fullføre skolegangen på 

Landvik. 

Det jobbes med et kurs i nettvett. Samarbeid 

mellom skole og FAU. 

Saker fra skolens 

ansatte 

- Orientering fra lærerrepresentanter og 

skolens øvrige ansatte om aktuelle 

saker fra staben. 

Krevende år med korona og stram økonomi.  

Saker fra skolens 

ledelse 

- Saker fra skolens ledelse: 

- Læringspunkter etter 

smittesituasjonen 

- Erfaringer etter digitale 

foreldremøter 

- Muligheter for oppgradering av 

lekeområdet på skolen i forb. med 

utbygging i nærheten 

- Da elev fikk påvist korona og 3. og 7. ble satt i 
karantene kom det info ut i media før skolen 
hadde sendt beskjed. Skolen tar selvkritikk på 
dette punktet. Ledelsen ville ikke gå ut med 
info før smitteteamet tok kontakt, men har 
innsett at man burde sendt ut en melding til 
alle med en gang man fikk beskjed. Skulle det 
oppstå smitte på skolen igjen har man tatt 
lærdom av dette. 

- Foreldremøter for alle trinn, ble avholdt digitalt 
i uke 17, og selv om det ikke er en fullgod 
erstatning for fysiske møter, fungerte dette 
veldig godt. FAU fungerte som valgkomite og 
nye representanter ble valgt til 1, 3 og 5 trinn. 

- Taraldsens hus – og tilhørende tomt skal 
bygges ut. Utbygger har ønske om å utbedre 
lekeområde i nærheten fremfor å etablere 
lovpålagt lekeplass. Saken vurderes av 
planavdelingen i kommunen. Er det aktuelt å 
takke ja til oppgradering av utearealet vårt? 
Skolen ønsker seg en klatrepyramide, noe 
som er svært kostbart. SU stiller seg 
utelukkende positive til forslaget. 

- Det er venteliste hos PPT. Dette er 
utfordrende for elever som trenger støtte – og 
for ansatte på skolen. 

 

 

Eventuelt -  Elevrådsleder og rektor deltar ved bekransning 

av minnestøtten ved Landvik kirke om 

formiddagen 17.mai. Tidspunkt blir ikke opplyst 

for å unngå at folk samles, men seremonien blir 

filmet og lagt ut. 

 

 


